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Godkjenning av innkalling og saksliste 

Godkjenning av protokoll 

Saker til behandling 

19/25 Forslag til avtale om områdetillitsvalgtordning - 2. gangs 
behandling (FR) 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Sel kirkelige råd 15.05.2025 19/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
Saken ble første gang behandlet i Sel kirkelige råd, sak nr. 15/25, i møtet 10. april 
2025. 
 
Rådet fattet da følgende vedtak: 

1. Saken utsettes 
2. Saken skal behandles av administrasjonsutvalget før den fremmes på nytt i Sel 

kirkelige råd. 

 
Saken legges fram for administrasjonsutvalget i et eget møte i forkant av dette 
rådsmøte. Uttalelsen fra administrasjonsutvalget legges fram for rådet i møtet. 
 
Forslag til vedtak 
 
Vedtak formuleres etter uttalelsen fra administrasjonsutvalget. 
 
Møtebehandling 

 
Vedtak  

Sel kirkelige råd anbefaler at ordningen som er foreslått av CREO om 
områdetillitsvalgt i stedet ivaretas av fylkes- og landsorganisasjonen i CREO. 
 
Vedtaket var enstemmig. 
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20/25 Fremtidig lokaler for kirkekontor - 2. gangs behandling (FR) 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Sel kirkelige råd 15.05.2025 20/25 

 
Saksorientering 
Sel kirkelige råd fattet i sak 2/25 følgende vedtak: 

• Kirkekontoret og bykirken lokaliseres til nye, sentrale lokaler i Otta sentrum. 

• Lokalene skal være synlige, lett tilgjengelig og tilfredsstille krav til universell 
utforming. 

• Bykirken videreføres som en del av menighetens arbeid og tilbud i sentrum. 

• Leieutgifter på framtidige lokaler må ligge innenfor budsjettrammen for Sel kirkelige 
råd med bemanning tilsvarende 2025 

• Dagens lokaler sier opp fra utgangen av leiekontrakten 28.02.2026. 

 
Sel kirkelige råd behandlet sist saken med sak nr. 13/25 i møte 10. april 2025 med 
følgende vedtak: 

«Saken utsettes til nytt møte. Kirkevergen får i oppdrag å innhente ytterligere 
informasjon om kostnader rundt Selsverket skole, eventuell løsning uten bykirke, 
og hvor kommunen forventer at driftstilskuddet vil ligge de kommende årene.» 

 
Kirkeverge og rådsleder var i møte med kommunedirektør og ordfører 2. april 2025. 
Kirkevergen har også hatt Teamsmøte med kommunedirektør og 
eiendomsavdelingen i Sel kommune 22. april. På begge møtene har løsninger og 
kostnader rundt Selsverket skole og framtidig tilskudd til Sel kirkelige råd vært tema. 
Parallelt med dette, har kirkevergen forhandlet med de øvrige aktuelle utleierne. De 
tre alternativene vi sitter igjen med er følgende: 
 

1. Videre leie av dagens lokaler i Storgata 21a 
2. Ny leiekontrakt i Johan Nygårdsgate 15a (tidligere Møbelringen) 
3. Ny leiekontrakt i Kyrkjevegen 13 (tidligere Selsverket barnehage) 

 

 
Selsverket barnehage skårer dårligst opp mot vedtaket fattet i sak 2/25. De to andre 
alternativene stiller likt. 
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Storgata 21a: 
Årsakene til at vi satte i gang prosessen med å finne nye lokaler var flere: 

1. Husleien var relativt høy 
2. Dyr leie av parkeringsplasser i p-hus 
3. Oppfølging fra huseier har vært dårlig 
4. Bykirke-lokalet fungerer ikke optimalt midt i kontor-området. 
5. Mugg- og sopp skader 
6. Dårlig med parkeringsplasser. 

 
I løpet av anbudsprosessen har huseier kommet oss i møte på følgende punkt: 

1. Husleie er blitt betydelig redusert 
2. Ingen ny kontrakt på parkeringsplasser, men kan leies i kortere perioder hvis behov. 
3. En fast vaktmester som kan kontaktes ved behov. I tillegg kan vi selv ringe direkte til 

rørlegger/elektriker ved feil. 
4. - 
5. Det er i siste måling fra bedriftshelsetjenesten ikke registrert skadelige mengder av 

mugg eller sopp. 
6. –  

Hvis vi velger å fortsatt leie lokalene, vil huseier pusse opp fasaden og bytte vinduer. 
 
Johan Nygårdsgate 15a: 
Utleier har vært meget imøtekommende og ønsker å bygge om lokalet etter vårt 
ønske. Størrelsen på lokalet er fleksibelt og areal kan tilpasses vårt ønske. Bygget er 
en eldre murbygning. Det må settes inn nye vindu for å tilfredsstille krav om dagslys 
på kontor. Lokalet har god takhøyde. Inngangen er hevet godt over bakkenivå, men 
det bygges rampe for å komme inn. Inngangsdør skal bygges og gjøres bredere. 
Ingen fellesareal og felleskostnader går kun på brøyting og strøing. 
 
Kyrkjevegen 13: 
Vi leier den nye delen av bygget. Den gamle delen har vi allerede bruksrett på. Den 
nye delen bygges om etter våre ønsker til kontorer. Vi kan benytte kjøkken og den 
gamle delen til møterom og spiserom. Velger vi dette alternativet, må vi leie andre 
lokaler i Otta sentrum til aktiviteter. Noen av disse kan legges til Aktivitetshuset, men 
for eventuelle gudstjenester må andre lokaler leies. 
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BYKIRKEN: 
Hvis bykirken forsvinner -  hva kan videreføres på Selsverket og hva må en finne 
alternative lokaler til eller kutte ut? 

 
Andre moment til vurdering: 

- Dagens lokaler er mer nært til der flere mennesker bor 

- Dagens lokaler gir begrensninger i bruk på dagtid. 

- Dagens lokaler medfører betydelige parkeringsutfordring for besøkende 

- Selsverket vil medføre at folk som bor i Otta sentrum må bruke bil 

- Selsverket vil være mere fleksibelt for bruk på dagtid 

- Selsverket har gode parkeringsmulighet 

- Ansatte må bruke bil ved ærende på post og offentlige kontor. 

- Sentralt kontor medfører kortere avstand for pårørende ved melding av gravferd 

 
 
 
LEIEKOSTNADER: 
Kirkevergen har gjennomført markedsdialog med de aktuelle utleiere, og alle har fått 
anledning til å justere sine priser. Etter siste runde har vi følgende priser. 
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Etter siste runde er det Storgata 21a som kommer rimeligst ut både på m2 og 
totalpris pr. år. Alle priser forutsetter 5 års leieavtale. Dette alternativet vil også spare 
oss for flyttekostnader og eventuelle andre ekstrakostnader som skulle komme til ved 
flytting. 
 
 
FRAMSKREVET BUDSJETT FRAM TIL 2027 
Kirkevergen har i møte med kommunen prøvd å få greie på hvordan driftstilskuddet 
vil være de kommende årene. Svaret som kommunen har er at det er helt avhengig 
av de årlige overføringene fra staten til kommunen hver år, og at de ikke kan gi noe 
svar på dette. 
Tabellen nedenfor viser en prognose på Sel kirkelige råd sin økonomi de kommende 
årene forutsatt at tilskuddet fra Sel kommune fortsetter på samme nivå som i 2025: 

 
 
Ut ifra disse tallene vil vi holde målet om å redusere husleiekostnadene tilstrekkelig, 
slik at det ikke får konsekvenser for stillinger. 
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Forslag til vedtak 
 
1. Sel kirkelige råd kunngjør en offentlig utlysninger om at vi har til intensjon å inngå en ny 5 

års leiekontrakt med O-B eiendom om fortsatt leie av lokalen i Storgata 21a. 
 

2. Ny leiekontrakt med O-B eiendom skal inneholde punkter som sikrer at fasaden blir 
pusset opp og at oppfølging av feil og mangler ved lokalen blir fulgt opp bedre enn i dag.  

 
Møtebehandling 

 
Vedtak  

3. Sel kirkelige råd kunngjør en offentlig utlysninger om at vi har til intensjon å inngå en ny 5 
års leiekontrakt med O-B eiendom om fortsatt leie av lokalen i Storgata 21a. 
 

Ny leiekontrakt med O-B eiendom skal inneholde punkter som sikrer at fasaden blir 
pusset opp, tilrettelegging av HC-toalett på samme plan og at oppfølging av feil og 
mangler ved lokalen blir fulgt opp bedre enn i dag med økonomiske konsekvenser 
ved manglende oppfølging.  
 
Vedtaket var enstemmig. 
 

 

 

 

 

 

21/25 Prinsipp for endringer av vedtatt gudstjenesteplan (MR) 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Sel kirkelige råd 15.05.2025 21/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
 
Fullmakt til staben for justering av gudstjenestelisten 
 
Bakgrunn: 
I henhold til gjeldende forordning godkjent av biskopen skal det gjennomføres 90 
hovedgudstjenester per år i menighetene i Sel. Gudstjenestelisten er utarbeidet av 
staben i samsvar med dette kravet, og er godkjent av fellesrådet. Det er imidlertid 
observert utfordringer knyttet til dåpsgjennomføring i enkelte sokn, spesielt i perioder 
der det er langt mellom gudstjenestene.  
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Problemstilling: 
Det ønskes en avklaring av om staben, ved kirkevergen, har fullmakt til å sette opp 
ekstra gudstjenester – ut over de 90 planlagte – uten å måtte konferere med 
fellesrådet, dersom det er konkrete behov knyttet til dåp. Videre ønskes en vurdering 
av om det skal åpnes for større fleksibilitet i gudstjenestelisten, for å kunne 
imøtekomme ønsker om dåp, for eksempel i Sjoa. 
 
Gjeldende ordning: 
• Biskopens godkjenning gjelder det totale antallet hovedgudstjenester (90 pr. år.) 

• Fellesrådet har ansvar for den økonomiske og praktiske rammen, mens soknepresten har 
det liturgiske ansvaret lokalt. 

• Dåp skal primært skje i hovedgudstjeneste, og Sel kirkelige råd har tidligere vedtatt at det 
ikke er ønske om egne dåpsgudstjenester. 

 
Vurdering: 
For å sikre at menighetene møter behovene til medlemmer som ønsker dåp, er det 
hensiktsmessig at staben har noe fleksibilitet i justering av gudstjenestelisten, 
fortrinnsvis innenfor rammen av de 90 gudstjenestene. Dersom det blir nødvendig å 
legge til ekstra gudstjenester utover dette antallet – for eksempel egne 
dåpsgudstjenester i Sjoa – bør det klargjøres om dette kan gjøres administrativt, eller 
krever behandling i rådet. 
 
Det vurderes som praktisk og tjenlig at kirkevergenkan få delegert myndighet til å: 
 
• Gjøre justeringer i gudstjenestelisten innenfor rammen av de 90 godkjente 

gudstjenestene. 

• Sette opp ekstra gudstjenester ved behov, forutsatt at det ikke innebærer vesentlige 
økonomiske eller personalmessige konsekvenser. 

 
Forslag til vedtak 
 
Fellesrådet gir kirkevergen fullmakt til å gjøre nødvendige justeringer i 
gudstjenestelisten, inkludert opprettelse av ekstra gudstjenester ved behov for dåp.  
 
Ved forespørsel om dåp i Bjølstad kapell, Sjoa kapell, Rossbu kapell, Jørundgard 
kirke eller Høvringen fjellalter, skal kirkevergen vurdere om dette lar seg gjøre ut ifra 
personalmessige og økonomiske grunner. 
 
Møtebehandling 

 
Vedtak  

Fellesrådet gir kirkevergen fullmakt til å gjøre nødvendige justeringer i 
gudstjenestelisten, inkludert opprettelse av ekstra gudstjenester ved behov for dåp.  
 
Ved forespørsel om dåp i Bjølstad kapell, Sjoa kapell, Rossbu kapell, Jørundgard 
kirke eller Høvringen fjellalter, skal kirkevergen vurdere om dette lar seg gjøre ut ifra 
personalmessige og økonomiske grunner. 
 
Enstemmig vedtak. 
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Orienteringssaker 

22/25 Orienteringssaker 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Sel kirkelige råd 15.05.2025 22/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
Referat fra møte i arbeidsutvalget Nord-Sel følger vedlagt. 
Referat fra møte i arbeidsutvalget Heidal følger vedlagt. 
Referat fra møte i trosopplæringsutvalget følger vedlagt. 
 
Forslag til vedtak 
 
Orienteringene tas til etterretning. 
 
Møtebehandling 

1. Gunnbjørg Oladottir informerte om at hun har sagt opp sin stilling og fratrer 31. juli. 
Rådet har stor forståelse for Gunnbjørg sitt valg om å være nærmere familien, men er 
bekymret for prestesituasjonen framover. Rådet ber derfor administrasjonen om å 
sende brev til biskopen for å be om at stillingen lyses ut på nytt omgående. Situasjonen 
er prekær med tanke på konfirmantundervisning, gudstjenester og begravelser ut over 
høsten, siden vi hverken har diakon eller har prostiprest lengre. 

2. Steinar Løsnesløkken ytret bekymring over at arbeidsutvalget i Heidal består av for få 
personer. Et ektepar møter aldri opp og et annet ektepar er rammet av sykdom. For å 
gjennomføre arrangement framover, er andre frivillige hentet inn. Det må gjøres nye 
forsøk på å få aktivisert de fire som ikke deltar. 

3. Arbeidsutvalget i Heidal er bekymret for at kirkegårdsarbeidet i Heidal ikke blir ivaretatt 
på en god nok måte. Det har vært flere reaksjoner på at kritiske oppgaver ikke blir 
utført. Kirkevergen har registrert det samme, og vil følge opp saken framover. 

4. Det ble reist spørsmål om regler for gravminner burde vært med i Forskrift og 
gravplassvedtekter for Sel. Kirkevergen informerte om at dette er nasjonale regler, og 
at alle gravminner levert av etablerte leverandører blir godkjent av kirkevergen før de 
blir produsert. Det var enighet om at det er et godt forslag om å ta reglene med i 
informasjonsbrosjyren som deles ut ved melding om dødsfall. 

5. Forskrift om gravplassvedtekter for Sel tas opp til revisjon til høsten hvor lengden på 
festeavtale korrigeres og hvor priser på urne kommer med. 

6. De tre iranerne som har vært en sentral del av menigheten, har «gått under jorden» og 
ingen vet hvor de befinner seg. De er redde og skuffet over menneskerettighetene i 
Norge. Det jobbes fortsatt med å få oppholdstillatelse i Norge. 

 
Vedtak  

Orienteringene tas til etterretning. 
 

 


